
P R O T O K Ó Ł    Nr  V/2011
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 18 lutego 2011 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy
W sesji udział wzięło 15 radnych według załączonej listy obecności i wójt Pan  Marek 

Albrecht, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch i radca prawny Pani Agnieszka Grabarek.
Porządek obrad:
1.Otwarcie sesji.
2.Ustalenie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołów z ostatnich  sesji.
4.Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
5.Informacja przewodniczących Komisji Rady o pracach komisji w okresie międzsesyjnym.
6.Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
7.Interpelacje.
8.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczytniki na lata 

2011 – 2016.
9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczytniki.
10.Podjecie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów samorządu mieszkańców 

wsi.(sołtysów i rad sołeckich).
11.Omówienie sprawy utworzenia  funduszu sołeckiego.
12.Wyrażenie woli na temat przystąpienia Gminy Szcczytniki do Związku Komunalnego 

Gmin „Czyste Miasto Czysta Gmina”.
13.Podjęcie  uchwały  w sprawie  powołania  Rady Społecznej  Samodzielnego  Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej.
14.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Strategii  integracji  i  rozwiązywania 

problemów społecznych Gminy Szczytniki na lata 2011 – 2020”.
15.Odpowiedzi na interpelacje
16.Zapytania, wolne wnioski.
17.Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.00  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ogólny stan 15 radnych na sesję przybyło 15, zapewniając 
tym sam quorum wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. 
Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  w  sprawie  przedstawionego 
porządku obrad

Wobec braku  uwag w sprawie porządku obrad Przewodniczący Rady poinformował, że 
sesja będzie przebiegać wg porządku dziennego jak wyżej.

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Panu  Danielowi  Tylakowi 
Przewodniczącemu Związki Komunalnego „Czyste miasto, czysta gmina”.

- Pan Daniel  Tylak – poinformował,  że do Związku należy 20 gmin z kilku powiatów, 
Związek  wybudował  zakład  unieszkodliwiania  odpadów  komunalnych,  Gmina 
Szczytniki nie przystąpiła do Związku, do Związku nie należy również Gmina Żelazków, 
Gmina  Szczytniki  może  podpisać  ze  Związkiem umowę na  odbiór  odpadów i  trzeba 
będzie  dopłacać  do  każdej  tony  dowiezionych  odpadów,  procedura  przyjęcia  Gminy 
Szczytniki do Związku może trwać ok. pół roku.,

- radna Pani  Alicja Skrzybalska – zapytała,  jakie  zobowiązania  będzie  miała  Gmina w 
przypadku przystąpienia do Związku, jakie musi ponieś koszty, jakie wpłaty,

- Pan Daniel Tylak – poinformował, że jeżeli Zakład będzie miał wolne moce przerobowe 
to za dopłata 20 zł/t będzie przyjmował odpady z terenu Gminy Szczytniki, w przypadku 
przystąpienia do Związku Gmina musi wnieś wkład w wysokości ok. 400 do 450  tys. zł, 
jest to uzależnione od liczby mieszkańców,

- radny Pan Piotr Zimny – zapytał na ile rat może być rozłożona składka akcesyjna,
- Pan Tylak – odpowiedział,  że sprawa rozłożenia na raty składki akcesyjnej może być 

negocjowana,



Punkt 3 - Przyjęcie protokołów z ostatnich  sesji.
Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag  w  sprawie 

protokołów z ostatnich sesji
Wobec braku  uwag w sprawie protokołów Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

w sprawie ich przyjęcia .
Rada   Gminy  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  (głosowało  15  radnych)  dokonała 

przyjęcia protokółów.
Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.

- Wójt  Pan  Marek  Albrecht  –  przedstawił  nowego  Zastępcę  Wójta  Pana  Dariusza 
Wawrzyniaka,  który  obejmie  stanowisko  z  dniem  1  marca  br.  i  poprosił  go  
o przedstawienie  się,  poinformował,  że na stanowisku Skarbnika Gminy nadal będzie 
Pani Małgorzata Bloch,

- Pan  Dariusz  Wawrzyniak  –  poinformował,  że  ma  41  lat,  mieszka  w  Kaliszu,  jest 
absolwentem  Akademii  rolniczej  w  Poznaniu,  ma  ukończone  studia  podyplomowe 
menadżerskie  oraz  z  zakresu  bankowości,  ostatnio  pracował  w  Banku  PKO  na 
stanowisku naczelnika, w Gminie zajmie się organizacja pracy i stroną internetową,

- Wójt Pan Marek Albrecht  – stwierdził,  że  dochodzą  do niego różne głosy odnośnie 
strony internetowej, w najbliższej przyszłości będzie aktualna strona internetowa Gminy 
i poprosił o cierpliwość, ponieważ Urząd sprawuje dopiero 2,5 miesiąca i nie wszystko 
daje się zrobić od razu tym bardziej, że czas ten obfitował w różnego rodzaju spotkania 
i szkolenia, które ma nadzieję, że zaowocują w przyszłości. Następnie przedstawił, czym 
oprócz bieżącej pracy zajmował się w okresie międzysesyjnym: 

- uczestniczył w obchodach 66 rocznicy pomordowania mieszkańców Marchwacza przez 
hitlerowskich oprawców w 1945 r,

- uczestniczył w obchodach 8 rocznicy upamiętniającej Zryw Chłopski, który odbył się  
w Cieni i Marchwaczu,

- odwiedził niektóre szkoły, przedszkola, biblioteki w celu zapoznania się z ich bieżącą 
sytuacją, problemami i potrzebami,

- w odpowiedzi na zaproszenia brał udział w walnych zebraniach OSP,
- w Urzędzie Gminy zostało zorganizowane spotkanie, którego celem było zapoznanie się 

z  tematyką  pozyskiwania  funduszy  z  zakresu  współpracy  międzyresortowej  różnych 
podmiotów działających na terenie Gminy,

- spółka  PKS  Kalisz  zwróciła  się  z  pismem  w  sprawie  dopłat  do  kursów  linii 
autobusowych w wysokości 160 tys. zł rocznie, w tej sprawie odbyło się spotkanie ze 
Starostą Kaliskim, na warunki zawarte w piśmie dotyczące dopłat wójtowie nie wyrazili 
zgody i zobowiązali Starostę do negocjacji z PKS-em celem wypracowania korzystnego 
rozwiązania,

- do Urzędu Marszałkowskiego zostały złożone 2 wnioski o dotacje, są one rozpatrzone 
pozytywnie,  Gmina  otrzyma  dotacje  na  rewaloryzacje  skweru  przy  pomniku  ks. 
Kordeckiego w Szczytnikach w wysokości  107,824 tys. zł i  na rewaloryzację rynku  
w Iwanowicach w wysokości  113,358 tys.  zł,  są podpisane  umowy,  Gmina do tych 
zadań będzie musiała dołożyć ze środków własnych takie same kwoty,

- ze Skarbnikiem Gminy Panią Małgorzatą Bloch oraz z inspektorem Urzędu Gminy Panią 
Grażyną Sowa – osobą odpowiedzialną za inwestycje i pozyskiwanie środków unijnych 
byli na spotkaniu z Dyrektorem Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich w Urzędzie 
Marszałkowskim  w  Poznaniu  i  dowiedzieli  się,  że   na  dzień  dzisiejszy  nie  ma 
programów, z których Gmina Szczytniki  mogłaby skorzystać,

- wziął  udział  w szkoleniu zorganizowanym przez RIO w Poznaniu w m. Rosnówek w 
sprawie  gospodarki  finansowej  i  zasad  odpowiedzialności  za  naruszenie  dyscypliny 
finansów publicznych,

- uczestniczył  w spotkaniu  Lokalnej  Grupy Działania  „Długosz  Królewski”  w sprawie 
przyjęcia  Gminy  Błaszki  do  tego  stowarzyszenia,  celem  stowarzyszenia  jest 
opracowywanie i realizacja lokalnej strategii rozwoju działania na rzecz poprawy jakości 
życia  mieszkańców,  wspomaganie  rozwoju  kultury,  sportu,  wspieranie 



przedsiębiorczości,  osoba  wyznaczona  do  kontaktów  w  w/w  sprawach  jest  Dyrektor 
Biblioteki  Pani  Małgorzata  Majas,  za  wyszukiwanie  projektów  w  Gminie 
odpowiedzialna jest inspektor Urzędu Gminy Pani Grażyna Sowa, informacje w sprawie 
programów, ogłoszonych konkursów będą przekazywane organizacjom działającym na 
terenie  gminy,  z  LGD  będzie  nabór  wniosków w III  i  IV  kwartale  br.  będą  mogły 
korzystać organizacje na odnowę wsi,

- odbył  spotkanie  w  Urzędzie  Marszałkowskim  w  sprawie  wniosku  złożonego  do 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych o dotacje na budowę drogi Sobiesęki Trzecie – 
Pośrednik, ze wstępnych uzgodnień wynika, że Gmina ma szansę otrzymać dotacje na to 
zadanie,

- odbył spotkanie ze Starostą i Przewodniczącym Związku Komunalnego Gmin „Czyste 
Miasto Czysta  Gmina”  w sprawie zagospodarowania odpadów komunalnych  z terenu 
naszej  gminy,  Gmina  Szczytniki  musi  przystąpić  do  tego  Związku,  poprzedni  Wójt 
wystąpił  do  Starosty  o  zgodę  na  zamknięcie   składowiska  odpadów  w  Pośredniku  
i  decyzja  z  dnia  13 grudnia  2010 r.  z  dniem 15 lutego 2011 r.  składowisko zostało 
zamknięte,  z  tego  powodu Gmina  nie  ma  gdzie  składować odpadów, są  prowadzone 
rozmowy w sprawie przyjęcia do Związku, co umożliwi deponowanie odpadów z terenu 
Gminy  w  Orlim  Stawie  lub  w  punkcie  przeładunkowym  w  Sieradzu,  aby  stać  się 
członkiem związku  biorąc  pod uwagę  ok.  8100 mieszkańców Gmina  będzie  musiała 
dokonać  wpłaty ok.  500 tys  zł.  z  ewentualną  możliwością  rozłożenia  na raty,  będzie 
prowadził rozmowy aby I ratę wpłacić w 2012 r., nieodłącznym warunkiem przystąpienia 
Gminy  do  Związku  jest  przyjęcie  regulaminu,  Gminę  czeka  zamknięcie  wysypiska  
w Pośredniku, którego koszt wyniesie ok. 350 tys. zł, pieniądze na zamkniecie wysypiska 
nie  są  zaplanowane  w  budżecie  pomimo  że  było  wiadomo,  że  taki  wydatek  jest 
konieczny do poniesienia, są prowadzone rozmowy dotyczące skorzystania z dotacji na 
rekultywację  zamkniętego wysypiska,  procedura wnioskowania jest  już zamknięta,  na 
czas przejściowy należy wskazać firmom odbierającym odpady z terenu gminy miejsca 
ich  składowania  i  zabezpieczyć  w  budżecie  środki  finansowe  na  współfinansowanie 
zagospodarowania  odpadów  wytworzonych  na  terenie  gminy,  zapłata  za  każda  tonę 
wyniesie 20 zł, ze statystyk wynika, że przez rok jest to ok. 400 ton i wyniesie to ok.  
8 tys. zł,, procedura przystąpienia do Związku trwać będzie 6-8 miesięcy i przez ten czas 
trzeba będzie ponosić koszty dopłat do każdej wywiezionej tony odpadów, gminy które 
są  członkami  Związku nie  musza  się  martwić  o  zamykanie  wysypisk,  bo  tym w ich 
imieniu zajmuje się Związek,

- jest opracowana dokumentacja  na budowę sali  gimnastycznej  z zapleczem w Zespole 
szkół w Szczytnikach, pozwolenie na budowę jest ważne do 2013 r. i będzie zabiegał  
o pozyskanie środków na tę inwestycje,

- kolejna zaplanowana inwestycja do realizacji jest budowa wodociągu w m. Marchwacz 
i na tę inwestycję nie ma środków,

- w przyszłości planuje zakup koparko-spycharki, najkorzystniejszy będzie zakup poprzez 
leasing,

- potrzeby Gminy są bardzo duże i brak jest środków na ich zaspakajanie, częściowym 
źródłem sfinansowania  tych  potrzeb  mogłyby  być  środki  z  zaległości  podatkowych  
i zaległości z opłat za wodę, stwierdził, że zastanawia go, że są tak duże zaległości i nie 
były do tej pory ściągane i wynoszą z tytułu podatku rolnego ok. 280 tys. zł plus 155 tys. 
zł  z  tytułu  odsetek,  zaległości  z  tytułu  płatności  za  wodę  wynoszą  ok.  50  tys.  zł. 
poinformował,  że  zadłużenie  na  koniec  2010  r.  w  porównaniu  do  2009  r.  wzrosło  
o  158,33%,  stan  zadłużenia  na  31.12.2010  r.  wynosi  3.148.720,47  zł  (bez 
wyprzedzającego finansowania 638.369,66 zł, w 2011 r. planuje się zaciągnąć kredyt  
i pożyczki w kwocie 1.066.851 zł, spłat e zadłużenia – 999.292 zł i zadłużenie wyniesie 
3.216.279,47  zł  (16,95% dochodów),  poinformował,  że  jako  Wójt  podejmuje  pewne 
decyzje mając na względzie tylko o wyłącznie dobro Gminy, stara się tam gdzie jest to 
tylko  możliwe  zaoszczędzić  „nasze  wspólne  pieniądze”,  podważanie  podejmowanych 
decyzji nie wpłynie dobrze ani na wizerunek Gminy, ani ludzi nią kierujących, zwrócił 



się  o  okazanie  mu  jako  Wójtowi  trochę  więcej  zaufania  i  wsparcie,  zwrócił  się  
o zgłaszanie uwag i zapytań w sprawie jego pracy w okresie międzysesyjnym,

- radny Pan Piotr Zimny – zapytał, kto z Urzędu Gminy będzie udzielał pomocy w pisaniu 
projektów o dotacje, zapytał co to są projekty tzw. miękkie,

- inspektor Urzędu Gminy Pani Grażyna Sowa poinformowała, że dotychczas w pisaniu 
projektów Urzędowi Gminy pomagała specjalistyczna firma zewnętrzna zatrudniona na 
umowę, 4 projekty zostały ocenione pozytywnie,

- radny  Pan  Zbigniew  Karczew3ski  –  stwierdził,  że  są  nieaktualne  dane  odnośnie 
korzystania z dotacji na różne projekty,  w posiedzeniu  Komisji  Rolnictwa ....  wzięła 
udział  jedna  osoba,  która  poinformowała,  że  są  jeszcze  inne  programy  pomocowe,  
z których można pozyskać środki i zadeklarowała pomoc w opracowywaniu wniosków,

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  w  ramach  LFG  :”Długosz 
Królewski” będą  organizowane szkolenia w sprawie pozyskiwania środków na odnowę 
wsi,  o  środki  będą  mogły  wnioskować  stowarzyszenia  (OSP),  sprawą  pozyskiwania 
środków zajmuje się Pani Renata Michałowska-Michalak ze Szczytnik, zaproponowała 
nawiązać współprace z tą osobą,

- inspektor Urzędu Gminy Pani Grażyna Sowa  - projekty miękkie to projekty dotyczące 
pozyskiwania  środków  np.  na  szkolenia,  wyjazdy  na  basen,   dodatkowe  zajęcia 
edukacyjne,

- radny Pan Piotr Zimny – stwierdził, że dłużników, którzy nie chcą płaci podatków lub 
wnosić opłat za wodę powinno się zgłaszać do rejestru długów i to będzie dla nich dużym 
utrudnieniem bo nie będą mogli zaciągać kredytów czy pożyczek,

- radca  prawny  Pani  Agnieszka  Grabarczyk  –  poinformowała,  że  odnośnie  zaległości 
podatkowych  będą  wszczynane  i  prowadzone  postępowania  egzekucyjne,  w  sprawie 
zaległości o wodę będą prowadzone postępowania sadowe na drodze cywilnej,

- radny Pan Krzysztof Zawadzki – stwierdził, że postępowania egzekucyjne powinny być 
prowadzone, jeżeli kogoś się ukaże to pozostali będą płacić,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, że Pan Wójt stwierdził o kwestionowaniu 
podejmowanych przez niego decyzji, zapytał kto kwestionuje: radni, pracownicy Urzędu 
gminy  czy  mieszkańcy,  stwierdził,  że  21.01.  było  Święto  Powiatu,  zapytał  ile  było 
zaproszeń dla Gminy, kto je otrzymał, zapytał ilu pracowników Urzędu Gminy otrzymuje 
ryczałt na rozjazdy,

- Wójta  Pan  Marek  Albrecht  –  stwierdził,  że  jako  wójt  jest  otwarty  na  rozmowy  ze 
wszystkimi, zwrócił się o załatwianie spraw w jego gabinecie, nie chciał by był oceniany 
przez opinię publiczną, na Święto Powiatu otrzymał 25 zaproszeń, 15 zaproszeń wręczył 
radnym, sołtysi otrzymali zaproszenia ze Starostwa, zakupił 50 kart wstępu na imprezę 
z  zakresu  ochrony  przeciwpożarowej  i  otrzymał  je  Zarząd  Gminny  ZOSP  w 
Szczytnikach,  jednostki  OSP  z  terenu  gminy,  kilka  zaproszeń  otrzymali  pracownicy 
Urzędu Gminy, następnie zwrócił się do  swojego zastępcy Pana Dariusza Wawrzyniaka 
o przedstawienie się,

- Pan  Dariusz  Wawrzyniak  –  poinformował,  że  ma  41  lat,  mieszka  w  Kaliszu,  jest 
absolwentem Akademii  Rolniczej  w  Poznaniu,  ma  ukończone  podyplomowe  studia  
z zakresu bankowości oraz menadżerskie, od 15 lat pracuje w bankowości, ostatnio był 
naczelnikiem wydziału  kierował   14-to osobowym zespołem,  w Gminie  zamierza  się 
zająć  poprawą  organizacji  pracy,   analizą  formalną  wniosków,  zajmie  się  stroną 
internetową Urzędu Gminy i biuletynem informacyjnym, chciałby aby radni zgłaszali mu 
swoje uwagi,  jako bankowiec  ma doświadczenie  w ściąganiu  należności  –  prowadził 
egzekucje bankowe, w przyszłości chciałby podjąć takie działania aby na teren gminy 
„ściągać”  mieszkańców z  miast  celem osiedlenia  się,  wykorzystać  korzyści  płynące  
z  faktu  przebiegania  przez  teren  Gminy  drogi  krajowej  nr  12  celem  ściągania 
przedsiębiorców, czy wydzielenia  terenów pod inwestycje  przy tej  drodze – promocji 
tych obszarów,
W związku z brakiem dalszych zapytań w sprawie prac Wójta w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady o godz. 10.30 zarządził przerwę



Punkt  5  -  Informacja  przewodniczących  Komisji  Rady  o  pracach  komisji  
w okresie międzsesyjnym.

O godz. 10.40 obrady wznowił Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj i zwrócił się do 
Przewodniczących Komisji o złożenie informacji na temat prac w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa ...  Pan Zbigniew Karczewski – poinformował, że  
w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia Komisji w dniu 28 stycznia i w 
dniu 4 lutego br., przedmiotem obrad były sprawy finansowe oświaty, budżet na oświatę, 
omówiono  sprawę  odpłatności  za   odbiór  padliny  przez  firmę  Pana  Macieja  Ptaka  
z Godziesz – ustalono odpłatność w wysokości 800 zł na miesiąc, komisja wypracowała 
opinię  na  temat  projektu  budżetu,  wnioski  w tej  sprawie  zostaną  przedstawione  gdy 
będzie omawiana sprawa uchwalenia budżetu gminy na 2011 r.,

- Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Pani  Danuta  Światek  –  poinformowała,  że  
w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie komisji – Komisja opracowała 
projekt planu pracy na 2011 r.

- Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  ...  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  
w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  posiedzenia  komisji,  przedmiotem  obrad  była 
sprawa funkcjonowania biblioteki, w 2011 r. planuje się przeznaczyć 6 tys. zł na zakup 
książek, w bibliotece są trudne warunki lokalowe, nie ma telefonu i dostępu do internetu, 
ze środków na GOK planuje się wydzielić 8 tys. na orkiestry,  na terenie Gminy działają 
dwie orkiestry w Iwanowcach i  Stawie,  Komisja proponuje podział  środków na dwie 
orkiestry po 4 tys. zł., Komisja odbyła również posiedzenie wyjazdowe do m. Brzeziny 
w  sprawie  funkcjonowania  służby  zdrowia  i  działania  Ośrodków  Zdrowia,  Ośrodek 
Zdrowia w Iwanowicach jest w bardzo złym stanie technicznym, który urąga wszelkim 
normom, wszystko się wali, drzwi się nie zamykają, lokatorzy mieszkają w bardzo złych 
warunkach, tam jest „0” gospodarności, sprawa Ośrodka Zdrowia w Stawie należy zająć 
się w pierwszej kolejności, Komisja Zdrowia ... proponuje oddać w dzierżawę Ośrodek 
Zdrowia w Stawie, ogłosić konkurs i wybrać najlepsza ofertę, to jest sprawa „paląca”, 
tam jest zła sytuacja,

Punkt 6 – Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

do Rady wpłynęła następująca korespondencja:
- wniosek  Dyrektora  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Szczytnikach  o  udzielenie  przez 

Gminę  Szczytniki  pożyczki  w  kwocie  22  500  zł  dla  Gminnego  Ośrodka  Kultury  
w Szczytnikach na realizację projektu „Festyn Szczytnickie Lato” w ramach działania 
413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju dla małych projektów tj. operacji  które nie 
odpowiadają warunkom przyznania pomocy  w ramach działań  Osi 3 ale przyczyniają 
się do osiągnięcia celu tej osi.

- po krótkiej dyskusji Rada Gminy Szczytniki wyraziła zgodę na udzielenie przez Gminę 
Szczytniki pożyczki w kwocie 22 500 zł dla Gminnego Ośrodka Kultury w Szczytnikach 
na realizację  projektu „Festyn  Szczytnickie  Lato” w ramach działania  413 Wdrażanie 
lokalnych  strategii  rozwoju dla  małych  projektów tj.  operacji   które  nie  odpowiadają 
warunkom  przyznania  pomocy   w  ramach  działań   Osi  3  ale  przyczyniają  się  
do osiągnięcia celu tej osi.. (jednogłośnie w głosowaniu jawnym, głosowało 15 radnych).

- wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Kuczewoli o dotacje do działalności,
- pismo  Radnych  Rady  Gminy  Szczytniki  informujące  o  powstaniu  Klubu  Radnych 

„Jedność
- pismo informujące parlamentarzystów o powstaniu Społecznego komitetu Budowy Drogi 

Zajączki Bankowe – Iwanowice,
- pismo mieszkańców Daniela w sprawie budowy drogi w m. Daniel,
- pismo Rady Rodziców i Dyrektora Zespołu Szkół w Szczytnikach w sprawie rozbudowy 

szkoły,
- pismo sołtysa sołectwa Kosciany-Lipka w sprawie wyczyszczenia stawu,
- pismo  mieszkańców  Iwanowic  w  sprawie  budowy  drogi  na  osiedlu  domów 

jednorodzinnych,



- pismo Pana Stanisława Błaszkowiaka z Lipki w sprawie naprawy drogi w Lipce,
- pismo PKS w Kaliszu o dofinansowanie do działalności,

Przewodniczący  Rady  zaproponował  przekazanie  w/w  korespondencję  wg 
właściwości Wójtowi. 

Rada nie zgłosiła uwag w powyższej sprawie.
Punkt 7 - Interpelacje.

- Zastępca  Wójta  Pan  Stanisław  Marchwacki  –  poinformował  radę,  że  sporna  droga  
w Lipce nie jest przejezdna, nie jest udrożniona, bo na ten cel nie były wydzielone środki 
w budżecie gminy, na jednej z sesji Rady przedstawił kosztorys udrożnienia tej drogi, 
droga jest zarośnięta drzewami i krzakami,

- radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  –  stwierdził,  że  faktycznie  w pasie  drogowym  rosną 
drzewa, potrzeba jest trochę dobrej woli,  drzewa wyciąć i  wydzieli  dodatkowe środki 
finansowe na udrożnienie drogi,

- Pan Stanisław Błaszkowiak – stwierdził, że droga od strony drogi Staw – Tymieniec jest 
w złym stanie, ale jest przejezdna, nie jest przejezdna na terenie po byłej cegielni, teren 
ten został świadomie obsadzony osiką i topola, drzewa grubieją, około 5 lat temu w tym 
miejscu  ta  droga  była  jeszcze  przejezdna,  dewastacji  tej  drogi  dopuszczono  się 
świadomie,  jeden  dzień  pracy  równiarki  rozwiązałby  problem,  drzewa  mogą  wyciąć 
strażacy z  OSP, można ja  wznowić za „małe”  pieniądze,  następnie  Pan Błaszkowiak 
zgłosił wniosek, aby Pan Wójt w ramach współpracy z OSP doprowadził do rejestracji 
wszystkich jednostek OSP jako stowarzyszeń, stwierdził,  że w budżecie powinien być 
dokonany podział  środków na dwie orkiestry w Iwanowicach i  Stawie,  w Stawie jest 
orkiestra, gra, koncertuje, swoimi zasobami wspiera orkiestrę z Iwanowic, na bazie tych 
dwóch orkiestr może działa jedna orkiestra gminna,

- radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  –  stwierdził,  że  orkiestra  to  nie  tylko  muzyka,  to 
odskocznia dla młodych ludzi, to jest pewna alternatywa dla tych ludzi,

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  przedstawiła  pismo  mieszkańców  Stawu w sprawie 
umożliwienia  z  korzystania  z  sali  gimnastycznej  w  Stawie,  wyrażenia  zgody  na  jej 
udostępnienie w godzinach popołudniowych, w innych gminach sale są udostępniane za 
odpłatnością,

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  stwierdził,  że  nie  powinno  się  poruszać  sprawy 
odpłatności  za  udostępnienie  sal  gimnastycznych,  bo  to  są  obiekty  użyteczności 
publicznej  i  powinny  służyć  społeczeństwu  gminy,  dziwi  się  dyrektorowi  szkoły  
w Stawie, że nie udostępnia sali chętnym,

- radny Pan Kazimierz Bączyk – poinformował, że w Główczynie woda zalewa pola bo nie 
ma  rowu,  trzeba  coś  z  tym  zrobić,  stwierdził,  że  obawia  się,  że  przy  najbliższych 
roztopach znowu zaleje rolnikom pola, zapytał czy gmina coś zrobiła w tym kierunku, 
stwierdził,  że  chce  się  dowiedzieć,  bo  mieszkańcy  go  o  to  pytają,  nie  wie,  co  im 
odpowiedzieć,

- Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że  z tymi ludźmi rozmawiał kilkakrotnie, jest 
z tym ogromny problem, jest tam przepust pod drogą, ale nie ma rowu, jedni mieszkańcy 
twierdzą, że był on w tym miejscu, drudzy mówią, że w tamtym, a trzeci - że w jeszcze 
innym  miejscu,   tak  naprawdę  rów  ten  został  zlikwidowany,  co  najgorsze,  nigdzie  
w planach  tego  rowu nie  ma,   Gmina  może  wysłać  tam koparki  i  wykopać  go,  ale 
musimy  wiedzieć  gdzie,  to  mieszkańcy  muszą  wskazać  miejsce,   my  nie  możemy 
decydować za nich, skoro to nie jest nasza własność, niestety, a wiadomo, że woda pod 
górkę nie pójdzie i zawsze będzie zalewać im pola,  zapowiedział dalsze rozmowy w tej 
sprawie z mieszkańcami wsi, jeśli nie będzie ich dobrej woli na wytyczenie rowu - gmina 
sama nie rozwiąże tego problemu,

- Zastępca Wójta Pan Stanisław Marchwacki – poinformował, że w Główczynie od strony 
Państwa Jakóbczaków z pól jest spad na drogę, pod drogą jest jeden przepust, wszystka 
woda z pól spływa w kierunku drogi, droga stanowi naturalną zaporę i przez przepust 
przez drogę woda przepływa na drugą stronę zalewając je, tam jest konflikt interesów, 
trzeba wykupić pas ziemi i wykopać nowy rów celem odprowadzenia tej wody,



Punkt 8 - Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szczytniki na lata 2011 – 2016.

Przewodniczący  Rady  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczytniki na lata 2011 – 2016, przedstawił projekt 
uchwały w sprawie jej uchwalenia,  zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych uwag i propozycji  
w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V / 10 / 11 (głosowało 15 
radnych),
Punkt 9 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczytniki.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj przedstawił projekt uchwały budżetowej wraz 
z  uzasadnieniem,  następnie  odczytał  opinie  Regionalnej  Izby  obrachunkowej  odnośnie  tego 
projektu,  zwrócił  się  do  Skarbnika  Gminy  Pani  Małgorzaty  Bloch  o  złożenie  wyjaśnień 
dotyczących uwag RIO oraz do Przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej, Porządku Publicznego, Usług i Handlu, Budżetu i Mienia Gminy o 
przedstawienie opinii i wniosków w sprawie projektu budżetu na 2011 r.,

- Skarbnik  Gminy  Pani  Bloch  Małgorzata  poinformowała,  że  w  związku  ze  zmianą 
przepisów nie  będzie  można  finansować LZS bezpośrednio  z  budżetu  lecz  w formie 
dotacji,

- radny Pan Paweł Domagała stwierdził,  że w innych gminach LZS działa w strukturze 
GOK,

- Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rolnictwa  ....  radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski 
poinformował, że projekt budżetu gminy był omawiany ma posiedzeniach Komisji, która 
wypracowała  opinie  i  wnioski  w tej  sprawie,  Komisja  uznała,  że  zadaniem organów 
gminy  jest  szukanie  oszczędności,  dla  nauczycieli  w projekcie  planuje  się  7%wzrost 
środków na wynagrodzenia,  Komisja uznała te wyliczenia za „przesadzone”, w dziale 
750 „Administracja publiczna” planuje się 5% wzrost wynagrodzeń, zapytał czy jest to 
konieczne i niezbędne, Komisja proponuje obniżenie lub zamrożenie podwyżek płac dla 
pracowników  Urzędu  Gminy,  w  dz.  400  –  dostarczanie  wody  –  Komisja  proponuje 
przyjrzeć  się  zaległościom w opłatach,  wynagrodzeniom  konserwatorów i  wysokości 
prowizji za zebrane opłaty za wodę, zdania Komisji w sprawie projektu budżetu gminy 
na  2011  r.  są  podzielone,  część  członków  Komisji  uważa,  że  projekt  powinien  być 
jeszcze raz przeanalizowany, w pozostałych pozycjach za wyjątkiem uwag zgłoszonych 
powyżej Komisja Rolnictwa .... opiniuje pozytywnie projekt budżetu,
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj zwrócił się do Pana Wójta o przedstawienie 

stanowiska  do  wniosków  zawartych  w  opiniach  Komisji  Rolnictwa  ....  oraz  przedstawienie 
autopoprawek do projektu uchwały budżetowej.

- Wójt  Pan  Marek  Albrecht  poinformował,  że  w materiałach  na  sesję  radni  otrzymali 
autopoprawki  do  projektu  uchwały  budżetowej,  następnie  je  omówił,  zwrócił  się  do 
skarbnika  Gminy  Pani  Małgorzaty  Bloch  oraz  Dyrektora  Biura  Obsługi  Szkół  Pani 
Małgorzaty  Wielowskiej   o  przedstawienie  w  jego imieniu  stanowiska  do  wniosków 
zawartych w opiniach Komisji Rolnictwa ...

- radny Pan Piotr Zimny zapytał, czy Rada Gminy jest zobligowana do zatwierdzenia 5 % 
zwiększenia środków na wynagrodzenia dla pracowników Urzędu Gminy,

- radca prawny Pani Agnieszka Grabarek – odpowiedziała, że w projekcie budżetu może 
być zaplanowane zwiększenie środków na wynagrodzenia dla administracji, Rada nie jest 
zobligowana do zwiększenia środków,

- Skarbnik  Gminy  Pani  Bloch  Małgorzata  –  poinformowała,  że  opracowując  jesienią 
projekt budżetu na 2010 r. miała świadomość, że po wyborach będzie nowy wójt, inna 
Rada Gminy,  a to spowoduje, że w Urzędzie Gminy zajdą zmiany,  które pociągną za 
sobą dodatkowe wydatki, zapytała, czy pracownicy Urzędu Gminy tak źle pracują, że nie 
zasługują na podwyżki,

- inspektor  Urzędu  Gminy  Mirosław  Kowalski  –  stwierdził,  że  zgłoszona  propozycja 
zamrożenia  środków na  wynagrodzenia  dla  pracowników  Urzędu Gminy jest  formą 



uznaniowej  negatywnej  oceny  pracy  pracowników  Urzędu  Gminy,  zwrócił  się   do 
radnych aby zrozumieli jedno, że zamrażając podwyżki dla pracowników Urzędu Gminy 
ze względu na sytuację finansową Gminy i  nie obniżone podatki dla rolników dokonują 
oceny ich pracy,  zamrażając  podwyżki  zabierają  wójtowi  narzędzia  do motywowania 
pracowników,  władze  gminy  mogą  dysponować  dwoma  środkami  motywacyjnymi  – 
„kija” lub „marchewki” ( kary lub nagrody),  stwierdził, że w proponowanym przypadku 
wójt otrzymuje negatywne narzędzie  motywacyjne,  trudna sytuacja finansowa Gminy 
czy  wysokość  stawek  podatkowych  nie  zależy  od  pracowników  Urzędu,  natomiast 
pracownicy  Urzędu  Gminy  w  Szczytnikach,   a  nie  jak  w  innych  gminach  zakłady 
komunalne  z  rozbudowaną  administracją,   realizują  zadania  z  zakresu  zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę mieszkańców Gminy (przy zwodociągowaniu gminy wynoszącym 
prawie  98%) i  to  ma  wpływ,  że  na  terenie  Gminy Szczytniki  obowiązuje  najniższa  
w powiecie kaliskim i gminach sąsiednich z powiatu sieradzkiego opłata za pobór wody 
z wodociągu gminnego, czy odbiór ścieków do sieci kanalizacyjnej, poinformował, że 
kilka  lat  temu  na  sesji  budżetowej  miejsce  miała  podobna  sytuacja  w  sprawie 
wynagrodzeń dla pracowników Urzędu Gminy, Rada powołując się na trudną sytuację 
finansową,  dokonując  porównania  do  grupy  zawodowej  nauczycieli  nie  uchwaliła 
środków na podwyżki dla pracowników UG, w trakcie realizacji budżetu nauczyciele  
z Urzędu dostali tzw. świadectwa rekompensacyjne, a pracownicy nic, w tym roku dla 
oświaty  planuje  się  7%  podwyżkę  od  września,  będzie  to  obligatoryjna  podwyżka 
urzędowa częściowo kosztem budżetu gminy,

- radna Pani Alicja Skrzybalska. – stwierdziła, że Rada ocenia dobrze pracę urzędników, 
zabierając  podwyżki  nie  zamierza  się  nikogo  karać,   nawet  nikomu  taka  myśl  nie 
przyszła do głowy, po prostu jest trudna sytuacja finansowa w gminie, porównywanie 
sprawy podwyżek dla pracowników Urzędu Gminy z podwyżkami dla nauczycieli jest 
błędem,   na  ten  moment  żadna  z  gmin  nie  zdecydowała  się  na  podwyżki  dla 
pracowników,

- radny  Zbigniew  Karczewski  –  zapytał  ile  w  ubr.  było  podwyżek  dla  pracowników 
Urzędu Gminy,  zapytał czy ten budżet jest budżetem marzeń Pana Wójta,

- Wójt  Pan  Marek  Albrecht  –  odpowiedział,  że  w  ubr.  była  jedna  podwyżka  dla 
pracowników Urzędu Gminy, budżet nie cieszy go też jako Wójta, okazało się, że w tym 
roku gminie przybyło wiele zadań, których nie planowano, a trzeba zrealizować,  trzeba 
dokona konserwacji oczyszczalni ścieków, usunąć osady, budżet jest nieciekawy, to jest 
raczej budżet ze złego snu, a nie budżet moich marzeń,

Wobec  braku  dalszych  uwag  odnośnie  podwyżek  dla  pracowników  Urzędu  Gminy 
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj zwrócił się do Pani Wielowskiej – Dyrektora Biura 
Obsługi Szkół o uzasadnienie planu środków na wynagrodzenia dla nauczycieli.

- Pani  Małgorzata  Wielowska  –  poinformowała,  że  po  posiedzeniu  Komisji  Zdrowia, 
Oświaty .dokonała ponownego przeliczenia środków na wynagrodzenia dla nauczycieli  
i znalazła 205 tys. zł oszczędności, ale to nie są precyzyjne wyliczenia, może zabraknąć 
środków na wynagrodzenia,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – poinformowała, że plan środków budżetu na oświatę był 
opracowywany   na  podstawie  planów  finansowych  szkół  i  na  pewno  nie  były  one 
opracowane na wyrost,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, że z poprawnych wyliczeń powinno wyjść 
ok. 360 tys. zł oszczędności, tak jak to było przedstawione na posiedzeniu Komisji ..., 
uważa, że wszystkich powinny obowiązywać ustalenia podjęte na ostatnim spotkaniu,

- Pani Małgorzata Wielowska – poinformowała, że na posiedzenie Komisji nie była dobrze 
przygotowana,  po posiedzeniu  przeliczała  placówkę po placówce,  angaż po angażu,  
w projekcie jest planowana  urzędowa 7% podwyżka dla nauczycieli, jeżeli pod koniec 
roku braknie środków to gmina  nie  będzie  mogła  zaciągnąć kredytu  na finansowanie 
zadań bieżących,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – zapytał jakie jest zdania Pana Wójta w sprawie środków 
wynagrodzeń dla nauczycieli,



- Wójt Pan Marek Albrecht – zwrócił się o obniżenie środków na wynagrodzenia o kwotę 
wyliczona przez Panią Wielowską,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, że w różnych działach planuje się wzrost 
wydatków,  nie  planuje  się  wzrostu  wydatków  na  OSP.,  zgłosił  wniosek  zwiększenia 
środków na OSP w kwocie 5-7 tys.  z przeznaczeniem na dofinansowanie do bieżącej 
działalności mniejszych jednostek,
W związku z brakiem  dalszych uwag i zapytań w sprawie projektu budżetu o godz.12.30 

zarządził przerwę. 
Po przerwie o godz. 12.50 obrady wznowił Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj  

i zwrócił się do Wójta  o przedstawienie autopoprawek.
- Wójt Pan Marek Albrecht – upoważnił  Skarbnika Gminy Panią Małgorzatę Bloch do 

omówienia w jego imieniu autopoprawek do projektu budżetu gminy na 2011 r.,
- Skarbnik Gminy Pani Małgorzata  Bloch – poinformowała,  ze radni w materiałach na 

sesje  otrzymali  autopoprawki,  następnie  je  omówiła  i  zwróciła  się  o  zgłaszanie 
ewentualnych uwag i propozycji w tej sprawie,
Wobec braku uwag w sprawie autopoprawek Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

w  sprawie  ich  przyjęcia.  Głosowało  15  radnych,  Rada  jednogłośnie  przyjęła  autopoprawki 
zgłoszone przez   Pana Wójta.

- radny Pan Zbigniew Karczewski w imieniu klubu radnych „Jedność” zgłosił następujące 
wnioski:

- wniosek 1 -  uchwalenie środków na wynagrodzenia dla pracowników Urzędu Gminy 
w wysokości uwzględniającej 2,5% podwyżki, 

- wniosek 2 - zmniejszenie o 280 tys. zł kwoty środków na wynagrodzenia dla nauczycieli,
- wniosek 3 - zwiększenie o 7 tys. zł środków na OSP,

i zwrócił się do Przewodniczącego Rady o poddanie tych wniosków pod głosowanie:
Przewodniczący Rady zarządził głosowania w powyższej sprawie:

- wniosek 1 :
- za wnioskiem 1 głosowało 15 radnych i został przyjęty jednogłośnie,

- wniosek 2:
- Przewodniczący Rady stwierdził, że w sprawie zmniejszenia środków na wynagrodzenia 

dla nauczycieli są zgłoszone 2 wnioski: 
- wniosek BOS-u – zmniejszenia środków o 205 tys. zł, 
- wniosek radnych – zmniejszenia środków o 280 tys. zł

i poddał je pod głosowanie:
Za wnioskiem:

- BOS-u – zmniejszenia środków o 205 tys. zł, głosowało 2 radnych,  wstrzymało się – 13, 
- radnych – zmniejszenia środków o 280 tys. zł głosowało 9 radnych, wstrzymało się 6, 

wniosek  został przyjęty przez Radę,

-  wniosek 3 - zwiększenie o 7 tys. zł środków na OSP,
- za wnioskiem 3 głosowało 15 radnych i został przyjęty jednogłośnie,

W związku z brakiem dalszych wniosków, uwag i propozycji odnośnie projektu budżetu 
gminy na 2011 r. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały 
wraz z autopoprawkami i uchwalonymi wnioskami w sprawie zmian. Głosowało 15 radnych, 
rada jednogłośnie uchwaliła budżet podejmując Uchwałę Nr V//11 / /2011
Punkt  10  -    Podjecie  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do  organów   
samorządu mieszkańców wsi (sołtysów i rad sołeckich).

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie i zwrócił się 
o zgłaszanie ewentualnych uwag i propozycji w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V / 12 / 11 (głosowało 15 
radnych),



Punkt 11 - Omów  ienie sprawy utworzenia  funduszu sołeckiego.  
Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w  sprawie nie tworzenia funduszu 

sołeckiego i zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych uwag i propozycji w tej sprawie. 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 

uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V / 13 / 11 (głosowało 15 
radnych),
Punkt  12  -    Wyrażenie  woli  na  temat  przystąpienia  Gminy  Szcczytniki  do   
Związku Komunalnego Gmin „Czyste Miasto Czysta Gmina”.

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie i zwrócił się 
o zgłaszanie ewentualnych uwag i propozycji w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V / 14 / 11 (głosowało 15 
radnych),
Punkt  13  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej.

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie, poinformował, 
że  na  wniosek  Pana  Wójta  w uchwale  jako  osoba  wskazana  przez  Wójta  będzie  wskazany 
Zastępca Wójta  bez podawania imienia i nazwiska – w związku z planowana zmianą na tym 
stanowisku, spośród swojego składu Rada Gminy ma wybrać 4 członków do RS SPZOZ, zwrócił 
się o zgłaszanie kandydatów do Rady Społecznej SPZOZ,

- radna Pani Urszula Młynek  - jako kandydata zgłosiła radną Panią Danutę Świątek,
- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  jako  kandydatów  zgłosił  radnych:   Pana  Piotra 

Zimnego i Pana Bogumiła Jankowskiego,
- Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  –  jako  kandydata  zgłosił  radnego  Pana 

Krzysztofa Zawadzkiego,
- radny Pan Tadeusz Buchwald - jako kandydata zgłosił radnego Pana Pawła Domagałę,
- radny Pan Zbigniew Karczewski - jako kandydata zgłosił radną Panią Alicję Skrzybalską,
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący Rady poinformował, że powołania 4 osób w skład Rady Społecznej SPZOZ 
Rada Gminy dokona poprzez wybór w drodze głosowania jawnego przez podniesienie ręki, 
wybranymi spośród zgłoszonych kandydatów  zostaną 4 osoby, które otrzymają największą 
liczbę  głosów, każdy radny może  głosować nie  więcej  niż  4  razy.  Zarządził  głosowanie 
jawne, poszczególni Kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów:
- radna Pani Danuta Świątek – 10,
- radny Pan Piotr Zimny – 11,
- radny  Pan Bogumił Jankowski – 11,
- radny Pan Krzysztof Zawadzki – 12,
- radny Pan Paweł Domagała – 6,
- radna Pani Alicja Skrzybalska - 5

Radny Pan Bogumił Jankowski zgłosił rezygnację z członkostwa w RS SPZOZ.
Radny Pan Paweł Domagała zgłosił rezygnacje z  członkostwa  w RS SPZOZ.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że w związku z ze zgłoszonymi 
rezygnacjami wybranych w skład SP ZOZ członków radnego Pana Bogumiła  Jankowskiego  
i Radnego Pana Pawła Domagałę w skład RS SPZOZ wejdzie Pani Alicja Skrzybalska.

Następnie  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie 
powołania  całej  Rady  Społecznej  SPZOZ,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr V / 15 / 11 (głosowało 15 radnych),
Punkt  14  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Strategii  integracji  
i rozwiązywania problemów społecznych Gminy Szczytniki na lata 2011 – 2020”.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych uwag 
i propozycji w powyższej sprawie.

- Radna Pani Alicja Skrzybalska – stwierdziła, ze bardzo dobrze, że jest opracowana taka 
strategia, bo jest ona przepustka do pozyskiwania środków unijnych,



Wobec  braku  dalszych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V / 16 / 11 
(głosowało 15 radnych),
Punkt 15 -   Odpowiedzi na interpelacje  

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  poprosił  o  informacje   w  sprawie  ryczałtów 
samochodowych dla pracowników,

- Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że najwyższy limit wynosi 300 km i jest on 
przyznany 9 pracownikom samorządowym Gminy, jeden pracownik ma 250 km i jeden 
pracownik 150 km, w najbliższej przyszłości przyjrzy się tej sprawie i może wprowadzi 
korekty,

Punkt 16 - Zapytania, wolne wnioski.
- radny Pan Zimny Piotr – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury Pan Mariusz Janiak poinformował, że mieszkający w sąsiedztwie GOK 
nauczyciele  skarżą  się  na  pewnego  rodzaju  niedogodności  ze  strony  GOK  (hałas 
powodowany  przez  uczestników  zajęć),  problem  ten  można  rozwiązać  poprzez 
przekwaterowanie  tych  nauczycieli  do  wolnych  lokali  mieszkalnych  w  Domu 
Nauczyciela w m. Górki – lokale są w lepszym stanie, skorzystają nauczyciele lokatorzy 
oraz  szkoła  w  Szczytnikach  bo  przybędzie  pomieszczeń,  które  są  potrzebne  dla  tej 
placówki,

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  stwierdziła,  że  oprócz  środków  z  Urzędu 
Marszałkowskiego można pozyskiwać środki  z  Leadera w ramach działania  Lokalnej 
Grupy  Działania  Długosz  Królewski  w  ramach  odnowy  wsi,  szanse  maja  takie 
miejscowości  jak  Staw,  Radliczyce,  Szczytniki,  Iwanowice,  zwróciła  się  do  Rady  
o wyrażenie zgody na opracowanie projektu na odnowę m. Staw, aby ten projekt zgłosić 
do  konkursu  w III  kwartale  br.,,  Gmina  Należy do  LGD „Długosz Królewski”  płaci 
składki i trzeba z tego skorzystać,

- radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  –  przypomniał,  że  Rada  Gminy  minionej  kadencji 
przyjęła  ustalenie  iż  w  następnej  kolejności  ze  środków  na  odnowę  wsi  przy 
dofinansowaniu z budżetu gminy powinna skorzystać m. Staw i m. Radliczyce,

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  zapytał  ile  wyniesie  koszt  jednej  imprezy 
organizowanej przez GOK,

- radny Pan Krzysztof Zawadzki – zapytał jak partycypuje Starostwo w imprezie dożynki 
powiatowe,

- Dyrektor GOK Pan Mariusz Janiak – odpowiedział, że na jedna imprezę trzeba planować 
ok. 30 tys. zł, starostwo partycypuje w granicach 50%,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził,  że  mimo iż   Rada nie  podjęła  uchwały  
o utworzeniu funduszu sołeckiego to w przypadku oczyszczenia  stawu w Kościanach 
powinno się pomóc z budżetu gminy,

Punkt 17 -  Zakończenie sesji.
W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.13.50 

Przewodniczący Rady zamknął obrady.

Protokołował:

Inspektor 
Mirosław Kowalski


